
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 24/02/2022

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας

ΘΕΜΑ: «Δυσλειτουργία του 424 ΓΣΝΕ Θεσσαλονίκης»

Κύριε Υπουργέ,

Συμφώνως ανακοίνωσης της Ε.Σ.ΠΕ.ΗΠ. με αριθμό πρωτ.: 12/21-02-2022, η Ένωση
Στρατιωτικών Ηπείρου εκθέτει το θέμα,  το οποίο προκύπτει σε στρατιωτικούς της εν
λόγω Ένωσης, της καθυστερημένης δυνατότητας διεξαγωγής μαγνητικής τομογραφίας
στο 424 ΓΣΝΕ Θεσσαλονίκης. Συγκεκριμένα, στρατιωτικοί που επιχειρούν να ορίσουν
ραντεβού για μαγνητική τομογραφία στο εν λόγω Στρατιωτικό Νοσοκομείο, λόγω
προβλημάτων υγείας, με έκπληξη πληροφορούνται ότι τα πρώτα διαθέσιμα ραντεβού
δύνανται να οριστούν πέντε (5) μήνες μετά και συγκεκριμένα κατά τον Ιούλιο.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε να μας ενημερώσετε εξαιτίας ποιων λόγων προκύπτουν οι καθυστερήσεις
εκτέλεσης μαγνητικών τομογραφιών στο 424 ΓΣΝΕ Θεσσαλονίκης και αν διατίθεστε και
με ποιον τρόπο να εξομαλύνεται την σχετιζόμενη με αυτό το ζήτημα κατάσταση;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

3598

Ημερομ. Κατάθεσης:

28/2/2022




